



Protokoll Längdråd

Telefonmöte 14 november 2016 kl 0830 -1015.

Närvarande: Göran Nilsson, Per-Åke Yttergård, Cathrine Engman, Anna Mirårs, Joakim Abrahamsson, Johan Ericsson, Patric Björk, Lasse Jonsson, Karin Ersson, Johan Sares, Ludvig Remb. Niklas Jonsson har meddelat förhinder.

- 1. Göran öppnade mötet.**
- 2. Föregående protokoll från 23-24/9.** Lades till handlingarna.
- 3. Förbundsmötet i Göteborg,**
Göran: Rapport från årets möte i Göteborg. Inga stora nyheter att rapportera. Anders Bäck avgick från styrelsen. Ny ledamot är Linda Wikström från Piteå. Tidigare alpin landslagsåkare och har en gedigen civil bakgrund. Karin drog den strategiska planen under söndagen.
- 4. 3 konsulenttjänster lägesrapport.**
Karin: Konsulenterna är inne i en övergångsfas från att ha jobbat med barmark till att arbeta med snö. De ska träffa Ola Rawald nästa vecka och förbereda inför snöträffarna. Stor efterfrågan och svårt ibland att prioritera. I vinter kommer de att fokusera på att få med sig Sisu i sina distrikt. Detta för att Sisu är en viktig part som kan stödja föreningarna både ekonomiskt och personellt i t.ex. organisationsutvecklingsfrågor. Till sommaren kommer vi att köra samma upplägg vad gäller sommarlägren som vi genomförde i somras. Utvärderingarna av dessa läger är mycket positiva och ett bra tillfälle för att sprida vår idrott och på ett sätt som motsvarar våra riktlinjer!
- 5. Ny arbetsgrupp. Junior mot senior.**
Cathrine/Karin/Anna: Läger för unga seniorer. Öppet elitläger för yngre seniorer utan uppbackning tillsammans med t.ex. Uusi. Budget kommer förmodligen att behövas. Anna M lyfter frågan att många i denna ålder kanske behöver ett bollplank för de som går ut skidgymnasiet. Cathrine börjar jobba med att tillsätta en grupp under vintern. Med stöd av Karin & Anna.
- 6. Organisationsfrågan.**
Johan: Rapport kring diskussionerna om längdrådets funktion och mandat. Vårt råd fungerar bra på de flesta punkterna. Att vi jobbar med olika ansvarsområden är bra. Mandatperioderna har diskuterats och förslaget är att man följer samma cykel som styrelsen gör, dvs. 4 års mandat. Göran gör ett förslag som han skickar ut på mail, men grundtanken kan vara att hälften av rådet sitter t.o.m. 2018 och resten till 2020. Tillsättningen bör inte ske genom nominering av distrikt el. dyl. utan ske utifrån kompetens och med så bra geografiskt spridning



SVENSKA SKIDFÖRBUNDET
SWEDISH SKI ASSOCIATION

Huvudsponsor





som möjligt. Ett sätt att nominera är att arbetsgrupperna nominerar namn till styrelsen.

7. **Inför säsongen.** Tävlingsprogram m.m.

Johan: Landslaget har haft två snöläger i Sverige redan. I Idre och Bruksvallarna. Några tjejerna var i Val senales i oktober. Stort intresse då det finns snö i hela landet! Stämningen i laget är väldigt bra och åkarna och de som jobbar med laget är motiverade och längtar efter säsongstarten. Några sponsoravtal går ut under våren och vi hoppas på ett bra år, Johan upplever att vår sport är ifrågasatt en del i och med händelserna i Norge och hoppas på ett bra år! Flera arrangörer av VC under vintern har haft svårt att sälja t.ex. nummerlapparna till företag.

Ludvig: Snö finns överallt just nu i Sverige. Bruksvallarna drar i gång i helgen på ordinarie bana. De övriga tidiga orterna Idre och Boden bör också vara under kontroll. Planeringen inför SM i Söderhamn går bra.

8. **FIS-frågor.**

Johan: Nya kvoter innebär att tourerna ger färre platser än tidigare. Vi kommer enbart ha 6 platser/kön under de tourer som går under året. Mest drabbar det sprintåkarna då det är många sprinttävlingar under dessa tourer.

Teknikzoner: Vi ska köra zoner på 2 tävlingar i vinter. I Boden på fredag och Falun lördag. I Östersund körs zoner under sprinten. Ett långlopp kommer också testas under Mora loppet som går i Vasaloppsspåret.

Vi behöver involvera långloppscirkusen mer i FIS frågorna och en naturlig person för detta är Tommy Höglund som sitter i långloppskommittén. Johan har pratat med Tommy om detta och är positiv.

9. **Implementering av Strategiska planen.**

Karin: Vi ska lägga ut den så fort som möjligt på vår webb, så som den ser ut idag!

10. **Samverkan med alpina rådet.**

Göran: Ännu har inte Göran något konkret att berätta, vi tar upp frågan på nästa möte.

11. **Hur hanterar vi den nya stavregeln i ungdomsklasser?**

Ludvig: Arbetsgruppen har diskuterat frågan. Ska det läggas in i regelboken för ungdomar? Vill skapa ett dokument med riktlinjer hur vi arbetar med frågan för ungdomar. Utgångspunkten är att reglerna gäller för alla tävlande, oavsett ålder. Men det ska också påpekas att barn/ungdomar inte blir sanktionerade/avstängda utan det bör handla om upplysning. Vid Ica cup så ska det kontrolleras, men på samma sätt, dvs. mer upplysas. Däremot så anser vi att i ålder 15-16 år då det



SVENSKA SKIDFÖRBUNDET
SWEDISH SKI ASSOCIATION

Huvudsponsor





tävlats om SM medaljer så bör vi använda regelboken fullt ut. Dokumentet ska behandlas av barn/ungdomsgruppen och senare i längdrådet för beslut. Det kommer att ske mailvägen och förväntas

12. Ekonomi,

Johan: Ekonomin ser god ut för detta år. Några utmaningar kommer under våren och inför nästa år. Gästprogrammet till Lahti har gått bra och det är stort intresse.

13. Anställning av en anläggningsansvarig,

Johan: Viktigt att en sådan tjänst utarbetas så att det blir tydligt vad en sådan person ska göra. Det finns också diskussioner om att ha en central person som jobbar med anläggningsfrågor övergripande. Anläggningsgruppen jobbar med ett utkast hur en sådan tjänst skulle kunna se ut!

14. Rullskidor,

Ludvig: Inför VM i Sollefteå är läget stabilt och Ludde känner sig trygg. Det har inkommit två ansökningar till SM avslutningen 2017. Gruppen föreslog att Hestra får arrangemanget och Nybro SK får SM avslutningen 2018. Stora SM veckan 2018 går i Helsingborg och 2019 i Malmö. Vi måste fundera på hur vi ska hantera detta under dessa år.

15. Kommande möten,

Göran: Karin skickar ut två förslag inför mötet i Söderhamn. Alla lämnar svar innan veckan är slut.

16. Övriga frågor:

Anna: Barn och ungdomsgruppen vill att vi träffas i Falun under våren och där tar upp Folksam frågan igen.

Vi behöver planera in ett fysiskt möte under våren för alla arbetsgrupperna. Karin tittar på förslag på datum och återkommer!

17. Avslutning



SVENSKA SKIDFÖRBUNDET
SWEDISH SKI ASSOCIATION

Huvudsponsor

